
U S N E S E N Í  č. 19/11
                           ze schůze Rady města Zliv, konané dne 27. 7. 2011

Přítomni:      - Ing. J. Koudelka, B. Mrázek, J. Pisinger, Bc. E. Sluková
                    - Ing. I. Řimnáčová

Omluvena:   - Mgr. M. Drdová

Přizváni:       - Ing. T. Jirsa, M. Čížková, T. Hačková, Mgr. J. Režný, P. Tlamsa

Usnesení č. 209/11
Rada projednala
návrh trasy cyklostezky Zliv – Munice předložený Ing. Jirsou
bere na vědomí
informaci místostarosty o jednání s Rybníkářstvím Třeboň Holding, a.s. ve věci směny 
pozemků pod ČOV- 2437 m2 (vlastnictví Rybníkářství Třeboň) za pozemky u Jaderného 
rybníka – 2506 m2 (ve vlastnictví města), ve věci možnosti převodu pozemků v rekreačním 
zařízení Mydlák na město a ve věci prodeje pozemku pro trasu cyklostezky za vodárnou 
ukládá
směnu pozemků předložit ke schválení zastupitelstvu
                                                                                   Odpovídá: p. Mrázek

Usnesení č. 210/11
Rada bere na vědomí
informaci starosty o kontrolním dnu na akci „Tartanový ovál“ (za přítomnosti zástupců SK 
Zliv) – rozdíl mezi skutečností a projektem – v ploše a skladbě lože tartanu – rozpočet
výkopových prací je cca 500 m3, skutečnost cca 600 m3, terénní úpravy – rozpočet 250 m3, 
dosavadní skutečnost 264 m3, rozdíl bude hrazen městem jako vícenáklady
projednala
předložené návrhy SK Zliv na úpravy v souvislosti s prováděným projektem
a rozhodla
- zmenšení úhlu a snížení valu v oblouku na straně ke sběrnému dvoru – úpravy a práce 
probíhají 
- vybudování opěrné zdi na zadní straně (u parkoviště) – nebude se provádět a je potřeba 
stavební povolení, zdrželo by to celou stavbu
- natažení kabelů k pozdějšímu osvětlení hrací plochy – budou zabudovány chráničky, bez 
pokládky kabelů
- dořešení parkovací plochy za kabinami – na řešení se pracuje
- plocha s „bordelem“ (mezi tartanovým oválem a stávající opěrnou zdí u hospody u Mádlů) –
povrchová úprava bude řešena v rámci 2. etapy - odvodnění areálu - drenáže a svod do sběrné 
jímky (vnější drenáž) z rozpočtu města ve výši cca 500 tis. Kč (vnitřní je řešena v projektu a 
hrazena z prostředků ROP) 
ukládá
- zadat zpracování rozpočtu na odvodnění
- rozhodnutí rady sdělit SK Zliv

Odpovídá: Ing. Koudelka
- návrh rozpočtové změny předložit zastupitelstvu

 Odpovídá: pí. Čížková
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Usnesení č. 211/11
projednala
žádost SK Zliv o poskytnutí příspěvku na travní hnojivo ve výši 6 tis. Kč
neschvaluje
poskytnutí dalšího příspěvku, doporučuje uhradit z příspěvku v letošním roce již 
poskytnutého  ve výši 150 tis. Kč na údržbu areálu, provozní náklady a dopravu mládeže
ukládá
rozhodnutí rady sdělit SK Zliv

                                                            Odpovídá: Ing. Koudelka

Usnesení č. 212/11
Rada projednala
fakturu firmy Ledax o.p.s., České Budějovice - vyúčtování nákladů spojených s poskytováním
pečovatelské služby za 2. čtvrtletí 2011, včetně seznamu osob, kterým jsou služby 
poskytovány a plán na 3. čtvrtletí 2011
bere na vědomí
informaci tajemnice o nových a ukončených smlouvách a ověření, že jsou uvedeným osobám 
služby poskytovány
                                                                                      

Usnesení č. 213/11
Rada projednala
žádost manželů Zemanových, Strakonice o prodloužení termínu podpisu nové nájemní 
smlouvy na pozemky pod Pacákem  do příštího jednání zastupitelstva 
konstatuje,
že nájemní smlouva musí být podepsána a nájemné uhrazeno bez ohledu na projednávání 
případného prodeje pozemků v zastupitelstvu 
ukládá
stanovisko rady sdělit žadatelům

 Odpovídá: pí. Čížková

Usnesení č. 214/11
Rada projednala
další žádost manželů Abramčukových o odkup části pozemku p. č. 1846/9 s tím, že jejich 
zájem stále trvá a žádají o možnost odkoupení alespoň minimální části předmětného pozemku 
z důvodu nerovnosti terénu, který komplikuje výjezd z garáže a zbudování oplocení 
trvá
na původním rozhodnutí ze dne 29. 6. 2011 č. usnes. 194/11 a nedoporučuje zastupitelstvu 
prodej pozemku
ukládá
- stanovisko rady zaslat žadatelům
                                                                                        Odpovídá: pí. Čížková
- na základě stížnosti a prověření na místě zaslat manželům Abramčukovým dopis – skládka 
zeminy na obecním pozemku a p. Pražákovi a pí. Pražákové – autovraky na obecním 
pozemku
                                                                                        Odpovídá: Ing. Řimnáčová    

Usnesení č. 215/11
Rada ukládá
zhotovit fotografie a soupis autovraků po městě

Odpovídají: členové rady
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Usnesení č. 216/11
Rada projednala
e-mail pí. Štěpánové, SVJ Jáchymovská 333, 334 ve věci problémů s rodinou Wermkových –
zpoplatnění odpadů za osoby, které zde nemají trvalé bydliště, ale dlouhodobě zde pobývají   
a kupení pytlů s odpady vedle popelnicových boxů
konstatuje,
že odpady dle zákona platí pouze osoby s trvalým pobytem a kupení pytlů je možno řešit 
v přestupkové komisi, ale je nutno prokázat, že odpady odkládá rodina Wermkových 
fotografie (přiložené foto toto nedokazuje), svědecké výpovědi apod.  
ukládá
odpovědět žadatelce
                    Odpovídá: pí. Čížková

Usnesení č. 217/11
Rada ukládá
na základě stížností zaslat pí. Hajníkové, bytem v DPS, dopis ven věci obývání bytu dalšími             
2 osobami a jejich psy a zároveň povinnost jejího přihlášení k trvalému pobytu do DsPS
  Odpovídá: Ing. Řimnáčová

Usnesení č. 218/11
Rada projednala 
rozbory hospodaření k 30. 6. 2011
- MěH  – náklady 46,98%, tržby 44,14%, dotace 50%
- MŠ  – výdaje 52%, příjmy 61%, HV +109.025,91 Kč
- ZŠ a ZUŠ  – příjmy 54%, výdaje 50%, doplňková činnost – příjmy 60%, výdaje 58%, HV 
k zřizovateli +192.979,23 Kč, doplňková činnost +14.732,- Kč
- město – výdaje 19,65%, příjmy 33,64%
ukládá 
rozbory hospodaření za I. pololetí předložit zastupitelstvu města

Odpovídají: pí. Čížková, p. Tlamsa,
 pí. Hačková, Mgr. Režný

Usnesení č. 219/11
Rada projednala
cenové nabídky na dodávku elektrocentrály HONDA EM-5500-CX-1-F pořizovanou na 
základě úspěšné žádosti o grant Jč. kraje pro potřeby SDH Zliv. 
souhlasí,
s nákupem této elektrocentrály u společnosti Stryhal stroje a nástroje s.r.o., České Budějovice, 
protože cena na trhu je jednotná a tato společnost vzhledem ke geografické blízkosti a 
výhradnímu zastupování společnosti HONDA nabídla pro město nejvýhodnější podmínky 
prodeje, záruku a servis
ukládá
objednat elektrocentrálu

                                                            Odpovídá: Ing. Koudelka

Ing. Jan Koudelka
starosta města Zliv




